



Referat fra bestyrelsesmøde i Team Vest Håndbold den 11/10 2021 kl. 19.00 hos Anne på Lærkehøj

Deltagere: Jørgen Gammelgaard, Marie Lydicksen, Charlotte Møller, Iben Hansen, Kasper Thorlund, Peter Nielsen, Mette Plauborg, Julie Thorlund og Anne Thude (ref).

Afbud: Rikke Hymøller

1. Godkendelse af dagsorden og referat
 - Godkendt.
2. Bordet rundt

Drøftelse af U13/U15 Drengene: Der har været 3-4 drenge til prøvetræning fra SGI. Der er 3-4 U13 spillere – muligvis er der nogle nye U13 drenge der er stoppet fordi de spiller med U15.

Marie:

- Spar 2 regnskab er næsten færdigt – mangler enkelte fakturaer.
- Juletræsindsamling – mail fra Oksbølby – Charlotte undersøger om 7.C.'s forældreråd vil overtage opgaven (det vil de gerne).

Kasper:

- Forslag om håndbold weekend til U9 til U15 – med håndbold og sjov. Hver spiller må tage 1-2 venner med – dette for at lokke flere spillere til. Evt. med et kunstnernavn (tryllekunstner eller youtuber) der kan fange. Evt. UV håndbold
Dato tid: ?
Målgruppe: U9-U15
Plakat + løbesedler (evt. kontakt til Nelly): ?
Trænere: ?
Kontaktpersoner: ?
Evt. Betina til at facilitere dagen.

- Har været til møde i Ølgod. Drøftelse omkring skift til ulige årgange – har haft konsekvenser for klubberne i de små byer, i sær på årgangene omkring efterskolealderen.

Charlotte, Iben og Julie: Intet nyt

Peter:

- Hallerne står tomme rundt om i foreningerne i Varde kommune.
- Svært at få den rette hjælp fra forbundene. Peter er i kontakt med Varde kommune. Det er et langt sejt træk der skal til for at ændre noget, der ses ind i forskellige tiltag. Håber at det bliver genindført at skolerne skal deltage i foreningslære som Peter tidligere har deltaget i.

Anne:

- Ny behandlingsaftale med Nets skulle gerne snart falde på plads.
- Hjemmeside opdateres yderligere.

Mette:

- Claus R. ønsker at vi skal mødes – vi har indtil videre udsat det.
- Deltager i kvalificeringsråd ift. lokaletilskud i Varde. Forskellige forslag til hvad der kan sættes i gang for at sikre at klubberne søger tilskud til korrekt brug.
- Drøftelse af halfordelingstider i de kommende sæsoner.

3. Sponsorudvalg

- Billum busser er ikke længere sponsor da firmaet er solgt.

4. Nyt fra kassereren

- Aalfonden har uddelt 15.000 kr. ekstra til fri afbenyttelse.
- Vi er udtaget til Corona stikprøve kontrol ift. de tilskud vi har modtaget.
- Vi mangler at afholde sponsorarrangement evt. Caroline Kakooza eller Specialklassen.

5. Nyt fra den turneringsansvarlige

- Første hjemmestævne bliver den 11. december.
- 2 hold meldt til i U9
U9 må ikke spille mix, men skal tilmeldes hver for sig. Drengene må ikke spille med pigerne med pigerne må gerne spille med drengene.

6. Opsamling på Spar2

- Planlægningsfasen:
 - Vi skal i gang i bedre tid
 - Mere reklame for at det er Team Vest der arrangerer.
 - Mere uddelegering af opgaver
 - Drejebog til fremtidige arrangementer
 - Kan placeringen af folk ved bordene gøres mere smidigt?
- Billetsalg:
 - Fungerede godt med billetsalg og skanning af billetter (fungerede på både telefonen og printede billetter).

- Bar:
 - Manglende plads bag baren til at arbejde på. Dog godt med fordeling i betjening og forberedelse i to stationer.
 - Total liste over alt hvad vi har at udbyde, også kander.
 - Der er ikke behov for bar 2.
 - Vi skal bestille mere til drinks (sodavand og sirup og lemon) og måske lidt færre Breezers.
 - Knap så meget vin nødvendigt.

- Mad:
 - Fungerede godt med alle de hjælpere – flot at de kunne få så mange mennesker igennem på så kort tid.
Der var dog alt for meget mad.

- Fremtidige arrangementer:
 - Overveje hvem vi vil skulle hyre.
 - Evt. et arrangement udvalg (behøver ikke være en del af bestyrelsen), så fokus på håndbold bevares.

7. Evt.

Julefrokost 4. december for Herre og Dame senior – 350 kr. pr billet betales af klubben.

Julie tager fat i DS

Peter tager fat i Thomas Mortensen.

Bestyrelse (med påhæng) og trænere inviteres til julefrokost.

Trænere under 18 år – får en julegave.

Trille Trolle træning i uge 42 for børnene i børnehaverne.

Generalforsamling i BIC – de mangler medlemmer i bestyrelsen – har vi nogle tanker om potentielle emner – kontakt Thomas Mortensen med forslag.

Trænermøde: 8. november 19:30 til 20:30

8. Næste møde

8. november 18:30 til 19:30